

Le 15 février 2018

Chantal BONETTI rejoint Victor Avocats

Victor Avocats is pleased to announce that Chantal Bonetti, member of the Paris bar and specializing in employment and labor law, will join our team to expand the services we provide to businesses in their transformation or their day-to-day management of employment-related matters.

Chantal Bonetti is an experienced employment attorney having worked for years in globally recognized law firms. She has also acquired a deep experience of HR as the Head of HR for Europe and Asia for an international media organization. Chantal Bonetti is particularly experienced in labor relations and the negotiation of collective bargaining agreements.

Pour renforcer le conseil aux entreprises dans leur transformation ou leur gestion au quotidien, l'équipe Droit Social du cabinet Victor Avocats s'adjoit une compétence supplémentaire avec l'arrivée de Chantal Bonetti.

Chantal Bonetti a une solide expertise du conseil en droit social acquise dans des cabinets d'avocats internationaux et connaît bien l'entreprise et les enjeux RH puisqu'elle a été DRH pour l'Europe et l'Asie d'un groupe de presse internationale pendant plusieurs années. Chantal Bonetti maîtrise particulièrement tous les aspects de la négociation collective et des relations sociales.

Chantal BONETTI

Email : bonetti@victoravocats.fr

Tel : +33 (0) 1 53 42 66 58

Adresse : 35 rue du Général Foy – 75008 PARIS